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Protokół Nr 8/2011 

z posiedzenia Zarz ądu Powiatu 

                                                            w dniu 9 lutego 2011r. 

 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu – pani Ewa Dembek /lista obecności 

stanowi załącznik nr 1/. Oprócz Przewodniczącej obecni byli: Marcin Buliński, Katarzyna 
Trzaskalska, Kazimierz Wiśniewski, Halina Bartkowska oraz Roman Sosnowski. Na wniosek 
Przewodniczącej Zarząd jednogłośnie zmienił porządek posiedzenia. Rozszerzono porządek o 
następujące punkty: 

 
1. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu  w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2011 – 2037. 
2. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu  w sprawie zmian w budżecie powiatu na 

2011r. 
3. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przystąpienia do realizacji inwestycji 

„Budowa drogi powiatowej Nr 1273N Ostrowite - gr. woj. (Górale) na odcinku długości 
2,767 km”. 

4. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przystąpienia do realizacji inwestycji 
„Budowa drogi powiatowej Nr 1337N Boleszyn - gr. woj. (Wielkie Leźno) na odcinku 
długości 2,0 km”. 

5. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia projektu 
systemowego „Od wsparcia do samodzielności”. 

Zarząd jednogłośnie przyjął porządek posiedzenia po zmianach. 

Przewodnicząca zaproponowała zmianę kolejności punktów porządku. Propozycję przyjęto 
jednogłośnie. 

Pierwszym punktem porz ądku obrad było przyj ęcie protokołów z dnia 19.01.2011r., 
26.01.2011r. 
Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. 
/na posiedzenie wszedł Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych – pan Ryszard Kłosowski/  

Trzecim punktem z rozszerzenia porz ądku obrad było przyj ęcie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie przyst ąpienia do realizacji inwestycji „Budowa drogi powia towej 
Nr 1273N Ostrowite - gr. woj. (Górale) na odcinku d ługo ści 2,767 km”. 
Pan Kłosowski poinformował, że ustalenia z poprzedniego posiedzenia uległy zmianie - 
planowana jest budowa dróg Ostrowite - gr. woj. (Górale) oraz Boleszyn - gr. woj. (Wielkie 
Leźno). Jeżeli chodzi o drogę Ostrowite – gr. woj. (Górale) w kwocie 3.200.000 zł. mieści się 
także przygotowanie dokumentacji, wykup gruntów m.in. od Lasów Państwowych. Są to koszty 
szacunkowe. Do marcowej sesji dokumentacja techniczna będzie gotowa i wtedy będą znane 
dokładne kwoty.  

Starosta wyjaśniła, że w przypadku drogi Biskupiec – Czachówki, wcześniej planowanej do 
budowy, trudno byłoby wykazać jej ponadregionalność i pozyskać dofinansowanie. Dlatego 
droga „wypadła” z planu. Teraz do tego planu należy przekonać Radę Powiatu. 

Wicestarosta Marcin Buliński powiedział, że rozmawiał z Przewodniczącą Rady Powiatu. 
Przewodnicząca, mając na uwadze trudną sytuację finansową powiatu, optuje za tym, aby 
realizować tylko jedną inwestycję. 

Starosta powiedziała, że środki z RPO kończą się i stratą byłoby z nich nie skorzystać.  Na 
pewno gmina Biskupiec przekaże jakieś wsparcie finansowe na budowę drogi. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, K. Wiśniewski. 

Informacja Pana Ryszrda Kłosowskiego – dyrektora ZDP stanowi załącznik nr 2. 
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Czwartym punktem z rozszerzenia porz ądku obrad było przyj ęcie projektu 
uchwały Rady Powiatu w sprawie przyst ąpienia do realizacji inwestycji „Budowa drogi 
powiatowej Nr 1337N Boleszyn - gr. woj. (Wielkie Le źno) na odcinku długo ści 2,0 km”. 
Wicestarosta poinformował, że Wójt Gminy Grodziczno zadeklarował wsparcie finansowe ze 
strony gminy: w 2011r. - 100 tys. zł. oraz w przyszłym roku - 150 tys. zł. 
Pani Trzaskalska powiedziała, że postara się na sesję przywieźć pismo intencyjne od wójta. 

/pan Kłosowski opuścił posiedzenie/ 

Drugim punktem porz ądku obrad było przyj ęcia sprawozdania z działalno ści 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Mie ście Lubawskim za rok 2010 wraz 
z wykazem potrzeb w zakresie pomocy społecznej. 
/na posiedzenie weszła Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie – pani Urszula 
Łydzińska/  

Pani Łydzińska poinformowała, że każde zadanie zostało szczegółowo przedstawione w 
sprawozdaniu. Zaproponowała, że odpowie na pytania.  

Członkowie Zarządu nie zgłosili pytań. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, K. Wiśniewski. 
 

Piątym punktem z rozszerzenia porz ądku obrad było przyj ęcie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia projektu syste mowego „Od wsparcia do 
samodzielno ści”. 
Pani Łydzińska poinformowała, że w 2008r. podpisano umowę z instytucją pośredniczącą na 
cały okres programowania PO Kapitał Ludzki, natomiast co roku składany jest nowy wniosek na 
realizację zadań. Tegoroczny projekt obejmuje 2 grupy beneficjentów: osoby niepełnosprawne 
ze znacznym i umiarkowanym stopniem niepełnosprawności oraz usamodzielniani 
wychowankowie opuszczający rodziny zastępcze i placówki opiekuńczo – wychowawcze. 

Starosta zapytała czy wkład własny mogą stanowić środki PFRON. 

Pani Łydzińska odpowiedziała, że tak, w projekcie w ramach instrumentów edukacji zdrowotnej 
zaplanowano turnus rehabilitacyjny. Instytucja pośrednicząca zaakceptowała propozycję wkładu 
własnego ze środków PFRON. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, K. Wiśniewski. 
/pani Łydzińska opuściła posiedzenie/ 

Trzecim punktem porz ądku obrad było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w 
sprawie przyj ęcia sprawozdania Stowarzyszenia Polski Czerwony Krz yż Zarząd 
Rejonowy w Nowym Mie ście Lubawskim, któremu zlecono realizacj ę zadania z zakresu 
Promowanie zdrowego stylu życia /umowa Nr 47/10 z 5 marca 2010r./ 
/na posiedzenie weszła Specjalista ds. kontroli wewnętrznej pani Barbara Bagińska/ 

Pani Bagińska poinformowała, że PCK zorganizowało zaplanowane zadania. Były to olimpiady 
promocji zdrowego stylu życia, konkursy wiedzy o AIDS, w których uczestniczyli uczniowie 
wszystkich typów szkół powiatu nowomiejskiego. W terminie przedstawiono sprawozdanie z 
realizacji zadań, nie było zastrzeżeń do wykonania umowy. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, K. 
Wiśniewski. 

Czwartym punktem porz ądku obrad było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w 
sprawie przyj ęcia sprawozdania przyj ęcia sprawozdania Stowarzyszenia Polski 
Czerwony Krzy ż Zarząd Rejonowy w Nowym Mie ście Lubawskim, któremu zlecono 
realizacj ę zadania z zakresu Promowanie zdrowego stylu życia /umowa Nr 48/10 z 5 
marca 2010r./ 
Na salę obrad wszedł pan Wacław Jabłoński. 
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Pani Bagińska poinformowała, że w ramach tego zadania zrealizowano kursy z udzielania 
pierwszej pomocy, konkursie wiedzy o PCK. W imprezach uczestniczyli uczniowie szkół z 
całego powiatu. Nie stwierdzono nieprawidłowości w realizacji zadania. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński, K. 
Trzaskalska, K. Wiśniewski. 

Piątym punktem porz ądku obrad było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w 
sprawie przyj ęcia sprawozdania Stowarzyszenia Polski Czerwony Krz yż Zarząd 
Rejonowy w Nowym Mie ście Lubawskim, któremu zlecono realizacj ę zadania z zakresu 
Promowanie zdrowego stylu życia /umowa Nr 49/10 z 5 marca 2010r./ 

Pani Bagińska poinformowała, że w ramach tego zadania PCK przeprowadziło otwarte akcje 
poboru krwi, pogadanki na temat honorowego krwiodawstwa, turniej wędkarski dla 
krwiodawców oraz uroczystą akademię z okazji „Dni Honorowego Dawcy Krwi”. 
Nieprawidłowości w realizacji zadania nie stwierdzono. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński, K. 
Trzaskalska, K. Wiśniewski. 

Szóstym punktem porz ądku obrad było zapoznanie si ę z informacj ą z wykonania 
kontroli w II półroczu 2010r. 
 
Pani Bagińska poinformowała, że w II półroczu zrealizowała 10 kontroli, z tego 3 dotyczyły 
jednostek organizacyjnych powiatu (Powiatowy Środowiskowy Dom Samopomocy, Zespół 
Szkół Zawodowych i Zespół Szkół Rolniczych), 6 dotyczyło kontroli zleconych zadań 
publicznych (dotacje) oraz jedna kontrola doraźna w Zespole Szkół Rolniczych.  Przeprowadziła 
także 3 kontrole zarządcze w jednostkach organizacyjnych powiatu. Dotyczyły one przede 
wszystkim kontroli nad mieniem powierzonym. Pani Bagińska poinformowała, że miała 
zaplanowanych do realizacji więcej kontroli, ale uwagi na dodatkowe zadania powierzone od 
września 2010r. związane z kontrolą zarządczą, nie było możliwości ich przeprowadzenia.  
/pani Bagińska opuściła posiedzenie/ 

Informacja z wykonania kontroli w II półroczu stanowi załącznik nr 3. 

Protokoły z kontroli stanowią załącznik nr 4. 

Siódmym punktem porz ądku obrad było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w 
sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona r ealizacja zadania z zakresu 
pomocy społecznej zwi ązanego z prowadzeniem świetlicy dla dzieci w trudnej sytuacji 
materialnej.  
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska - Pełnomocnik ds. Organizacji Pozarządowych/ 

Pani Haska zaproponowała, że przedstawi informację na temat wszystkich konkursów. 
Poinformowała, że zgodnie z uchwałą Zarządu z 29 grudnia 2010r. ogłoszono konkursy dla 
organizacji pozarządowych. Ogłoszenie ukazało się dnia 7.01.2011r. w „Gazecie 
Nowomiejskiej”, na stronie internetowej Starostwa oraz zostało wywieszone na tablicach w 
budynku przy ul. Rynek 1 oraz Grunwaldzkiej 3. Termin składania ofert upływał 31 stycznia 
2011r. o godz. 800. Oferty najpierw zostały sprawdzone pod względem formalnym, natomiast 1 
lutego odbyło się posiedzenie komisji opiniującej oferty. W terminie złożono 15 ofert, po terminie 
wpłynęło 5 ofert. Oferty, które wpłynęły po terminie nie były rozpatrywane. Wpłynęły oferty na 
wszystkie zadania poza zadaniem pn. prowadzenie konsultacji i terapii dzieci specjalnej troski 
oraz ich rodzin w zakresie działań wychowawczo-opiekuńczych. Na spotkanie komisji 
opiniującej zaproszeni byli przedstawiciele organizacji pozarządowych, którzy mogli udzielić 
szczegółowych informacji na pytania komisji. Środków na realizację zadań było mniej niż łączna 
kwota, na którą opiewały oferty. Komisja postanowiła, że środki podzielone zostaną tak, żeby 
każda z organizacji coś dostała. Na zadanie, na które nie wypłynęła żadna oferta, zostanie 
ogłoszony jeszcze jeden konkurs. 
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński, K. 
Trzaskalska, K. Wiśniewski. 
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Informacja dotycząca złożonych ofert stanowi załącznik nr 5. 

Ósmym punktem porz ądku obrad było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w 
sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona r ealizacja zadania z zakresu 
pomocy społecznej zwi ązanego z przygotowaniem kandydatów na osoby 
przysposabiaj ące, prowadzenia procedur przysposobienia dzieci ora z wydawaniu opinii 
o rodzinach zaprzyja źnionych dla potrzeb Domu Dziecka.  
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński, K. 
Trzaskalska, K. Wiśniewski. 

Dziewiątym punktem porz ądku obrad było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w 
sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona r ealizacja zadania publicznego pn. 
Promocja wolontariatu. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński, K. 
Trzaskalska, K. Wiśniewski. 

Dziesi ątym punktem porz ądku obrad było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w 
sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona r ealizacja zadania publicznego pn. 
Aktywizacja niepełnosprawnych.  
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński, K. 
Trzaskalska, K. Wiśniewski. 

Jedenastym punktem porz ądku obrad było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w 
sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona r ealizacja zadania publicznego pn. 
Promowanie zdrowego stylu życia.  
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński, K. 
Trzaskalska, K. Wiśniewski. 

Dwunastym punktem porz ądku obrad było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w 
sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona r ealizacja zadania publicznego pn. 
Promowanie tradycji kulturowych w powiecie nowomiej skim.  
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński, K. 
Trzaskalska, K. Wiśniewski. 

/pani Haska opuściła posiedzenie/ 

Trzynastym punktem porz ądku obrad było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia aneksu nr 3 do arkusza organi zacji roku szkolnego 2010/2011 
Zespołu Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mie ście Lubawskim. 
/na posiedzenie weszła Naczelnik Wydziału Oświaty, Zdrowia i Polityki Społecznej pani Ewa 
Kalisz- Górzkowska/ 

Pani Kalisz- Górzkowska poinformowała, że aneks związany jest z powrotem pani /wyłączenie 
jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 
informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 
Obywatelskich/ ze zwolnienia lekarskiego. Następnie szczegółowo omówiła zmiany w organizacji 
roku szkolnego.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński, K. 
Trzaskalska, K. Wiśniewski. 

Czternastym punktem porz ądku obrad było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia aneksu nr 5 do arkusza organi zacji roku szkolnego 2010/2011 
Zespołu Szkół Zawodowych w Nowym Mie ście Lubawskim. 
 

Pani Kalisz – Górzkowska poinformowała, że tu zmiana jest spowodowana odejściem pani 
/wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o 
dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i 
Spraw Obywatelskich/ na długotrwałe zwolnienie lekarskie. Pani Kalisz – Górzkowska omówiła 
związane z tym zmiany. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński, K. 
Trzaskalska, K. Wiśniewski. 
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Piętnastym punktem porz ądku obrad było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w 

sprawie przyj ęcia sprawozdania z wysoko ści średnich wynagrodze ń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkoła ch i placówkach prowadzonych 
przez Powiat Nowomiejski. 
Pani Kalisz – Górzkowska omówiła sprawozdanie. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński, K. 
Trzaskalska, K. Wiśniewski. 

 
Szesnastym punktem porz ądku obrad było rozpatrzenie wniosku Pana Piotra 

Saremby – dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych w Czac hówkach w sprawie uruchomienia 
w Uzupełniaj ącym Liceum Ogólnokształc ącym drugiego systemu kształcenia w formie 
zaocznej. 
 

Pani Kalisz- Górzkowska poinformowała, że kształcenie w formie zaocznej czyli w weekendy 
ma być prowadzone od września 2011r. 

Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował wniosek. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, W. 
Jabłoński, K. Trzaskalska, K. Wiśniewski. 

Wniosek Pana Piotra Saremby – dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach stanowi 
załącznik nr 6. 

/pani Kalisz – Górzkowska opuściła posiedzenie/ 

Siedemnastym punktem porz ądku obrad było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu 
w sprawie ustalenia stawki czynszu za najem lokalu użytkowego przez Pani ą /wyłączenie 
jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 
informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 
Obywatelskich/. 
 

Wicestarosta odczytał fragment maila dotyczący omawianej sprawy. 

Ustalono, że dotychczasowa stawka wynosiła 6 zł. (poprzedni Zarząd wyraził zgodę na 
obniżenie stawki).  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę, ustalając stawkę czynszu na 12 zł. plus VAT. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński, K. Trzaskalska, K. Wiśniewski. 

 

Osiemnastym punktem porz ądku obrad było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w 
sprawie wyra żenia zgody na wybór dostawcy brykietu drzewnego dla  Powiatu 
Nowomiejskiego. 
 

Wicestarosta odczytał fragment maila dotyczący wyboru dostawcy brykietu. 

Wicestarosta poinformował, że teraz dostawca brykietu będzie przywoził opał w większych 
dostawach (5 dostaw w ciągu roku) i wtedy możliwe będzie ważenie dostawy na dużej wadze w 
GS, gdzie koszt jednorazowego ważenia wynosi 20 zł. Daje to łącznie roczny koszt ważenia w 
wysokości 100 zł. Taki wydatek można ponieść.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński, K. 
Trzaskalska, K. Wiśniewski. 

Informacja dotycząca ustalenia stawki czynszu, wyboru dostawcy brykietu, wniosku Pani 
/wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o 
dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i 
Spraw Obywatelskich/  oraz Pani Pielak stanowi załącznik nr 6. 
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Dziewiętnastym punktem porz ądku obrad było rozpatrzenie wniosku Pani 

/wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o 
dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i 
Spraw Obywatelskich/  – dyrektor  GSZOZ w Kurz ętniku w sprawie obni żenia kosztów 
dzier żawy pomieszcze ń w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
 

Wicestarosta odczytał fragment maila dotyczący wniosku dyrektora  
GS ZOZ w Kurzętniku. 

Sekretarz powiedział, że wykonane przez GS ZOZ remonty nie były żadnymi ulepszeniami 
pomieszczeń, tylko były to prace związane z dostosowaniem pomieszczeń do wymogów 
Sanepidu. Ponadto nie było zgody Zarządu na przeprowadzone remonty, a podstawową 
zasadą jest wystąpienie o zgodę do administratora obiektu.  

Zarząd jednogłośnie negatywnie zaopiniował wniosek.  Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, 
W. Jabłoński, K. Trzaskalska, K. Wiśniewski. 

Wniosek Pani /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 
września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale 
Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ – dyrektor  GSZOZ w Kurzętniku stanowi załącznik nr 7 

Dwudziestym punktem porz ądku obrad było rozpatrzenie wniosku Pani Ewy Pielak  
–dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiolog icznej w Nowym Mie ście Lubawskim 
w sprawie przedłu żenia najmu pomieszcze ń w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
 

Dyrektor Sanepidu wnioskowała o przedłużenie najmu oraz ustalenie czynszu do wysokości 
1.000,00 zł. miesięcznie.   

Wicestarosta poinformował, że Naczelnik Wydziału Administracyjnego i Gospodarki Mieniem 
pani Beata Widźgowska przebywa na urlopie, ale przesłała mailem wyjaśnienia dotyczące 
spraw omawianych na Zarządzie.  

Wicestarosta odczytał fragment maila dotyczący wniosku dyrektora  
Sanepidu.  

Sekretarz Powiatu powiedział, że w powiecie nie ma uchwały dotyczącej zasad 
gospodarowania nieruchomościami.  

Starosta powiedziała, że Wydział winien opracować projekt uchwały w sprawie gospodarki 
nieruchomościami. Poleciła Sekretarzowi dopilnować tej sprawy.  

Zarząd jednogłośnie negatywnie zaopiniował wniosek sprawie obniżenia czynszu. Ustalono, że 
jeżeli pod koniec roku jednostka będzie miała problemy finansowe, to wtedy można 
przeanalizować obniżenie wysokości czynszu.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę.  Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński, K. 
Trzaskalska, K. Wiśniewski. 

Wniosek Pani Ewy Pielak –dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej stanowi 
załącznik nr 8. 

Dwudziestym pierwszym punktem porz ądku obrad było przyj ęcie projektu 
uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy fi nansowej dla poszkodowanych w 
Sugajenku. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński, K. Trzaskalska, K. Wiśniewski. 
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Dwudziestym drugim punktem porz ądku obrad było przyj ęcie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie potwierdzenia udziału Powiat u Nowomiejskiego w projekcie pod 
nazwą „Znakowanie turystyczne regionu Warmii i Mazur” za planowanego do wykonania 
ze środków Regionalnego Programu operacyjnego Warmia i Mazury 2007-2013. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński, K. Trzaskalska, K. Wiśniewski. 

Dwudziestym trzecim punktem porz ądku obrad było przyj ęcie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie dofinansowania zadania zwi ązanego z funkcjonowaniem Biura 
Regionalnego Województwa Warmi ńsko-Mazurskiego w Brukseli w 2011r. 
 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński, K. Trzaskalska, K. Wiśniewski. 

Dwudziestym czwartym punktem porz ądku obrad było podj ęcie uchwały Zarz ądu 
Powiatu w sprawie ostatecznego rozliczenia dotacji podmiotowych przekazanych dla 
niepublicznych jednostek systemu o światy w 2010r. 

Skarbnik poinformowała, że szkoła niepubliczna otrzymuje przez cały rok zaliczki dotacji. Teraz 
nastąpiło ich rozliczenie. Zaliczki przekazano na 979 słuchaczy, a rozliczono 990 słuchaczy. 25 
stycznia br. powiat zapłacił za jednego słuchacza kwotę 76,24 zł. Rozliczono również środki na 
przeprowadzenie ustnego egzaminu maturalnego. Stawka na jednego słuchacza szkoły dla 
dorosłych wynosiła 76,24 zł. Na 2011r. ustalono taką samą stawkę plus wysokość inflacji 2,3%. 
Obecnie w powiat nie ma już szkoły podobnego typu na swoim terenie, zatem należało wystąpić 
do powiatów ościennych z zapytaniem o wysokość stawki. Z trzech powiatów przysłano 
odpowiedzi. Wysokość stawek przedstawia się następująco: 

- powiat działdowski – 142,15 zł.  

- powiat ostródzki – 157,55 zł. oraz 145,98 zł. 

- powiat brodnicki  - 76 zł. 

Nie wpłynęła jeszcze informacja z powiatu iławskiego, ale prawdopodobnie na terenie powiatu 
iławskiego nie ma szkoły tego typu. Gdyby wziąć średnią z dotychczas podanych stawek 
wychodzi kwota ok. 120 zł. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński, K. 
Trzaskalska, K. Wiśniewski. 

Dwudziestym pi ątym punktem porz ądku obrad było rozpatrzenie wniosku Pani 
/wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o 
dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i 
Spraw Obywatelskich/ – prezes EUROCONSULTING Nowe Miasto Lubawskie w spr awie 
rozło żenia na raty nienale żnie pobranej dotacji. 
 
Skarbnik poinformowała, że po rozliczeniu dotacji okazało się, że szkoła „Logos” winna zwrócić 
kwotę 2.549,77 zł. plus należne odsetki ustawowe. Zgodnie z interpretacją radcy prawnego w 
tym przypadku mamy do czynienia z rozłożeniem rat zgodnie z uchwałą Rady w sprawie 
szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty wpłaty należności 
pieniężnych o charakterze cywilno – prawnym. Dotacja jest udzielana szkole, ale podmiotem, 
który ją prowadzi jest podmiot gospodarczy. Chodzi zatem o udzielenie  pomocy publicznej 
przedsiębiorcy jakim jest „Euroconsulting”.  
 

Zarząd jednogłośnie negatywnie zaopiniował wniosek. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, 
W. Jabłoński, K. Trzaskalska, K. Wiśniewski. Ustalono, że pani Skarbnik wyjaśni pani /wyłączenie 
jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 
informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 
Obywatelskich/  co się wiąże z otrzymaniem pomocy publicznej. 
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Wniosek Pani /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 
września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale 
Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ – prezes EUROCONSULTING stanowi załącznik nr 9. 

Dwudziestym szóstym punktem porz ądku obrad było rozpatrzenie wniosku 
Towarzystwa „COMBUSTIONIS” w sprawie wsparcia finan sowego.  
 

Zarząd jednogłośnie negatywnie zaopiniował wniosek. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, 
W. Jabłoński, K. Trzaskalska, K. Wiśniewski. 

Wniosek Towarzystwa „COMBUSTIONIS” stanowi załącznik nr 10. 

 

Dwudziestym siódmym punktem porz ądku obrad było rozpatrzenie wniosku Pana 
Marka Kowalskiego – zast ępcy komendanta KPP w Nowym Mie ście Lubawskim w 
sprawie wsparcia finansowego, które zostanie przezn aczone na zakup i wymian ę okien w 
budynku jednostki. 

Starosta wyjaśniła, że chodzi o pilną potrzebę remontu budynku Komendy.  

Zarząd jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył wniosek. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, W. 
Jabłoński, K. Trzaskalska, K. Wiśniewski. 

Wniosek Pana Marka Kowalskiego – zastępcy komendanta KPP stanowi załącznik nr 11. 

 

Dwudziestym ósmym punktem porz ądku obrad było rozpatrzenie wniosku Pana 
Józefa Blanka – burmistrza Nowego Miasta Lubawskieg o w sprawie wsparcia 
finansowego  Biblioteki Miejskiej w Nowym Mie ście Lubawskim. 
 
Starosta poinformowała, że Burmistrz wnioskuje o 40 tys. zł.  
Skarbnik poinformowała, że co roku w budżecie powiatu planuje się kwotę 5 tys. zł. z 
przeznaczeniem na bibliotekę powiatową. Nigdy jednak środki te nie były wykorzystane. 
Podejmowano rozmowy z samorządami, aby na bazie gminnej biblioteki, utworzyć powiatową. 
Padała jednak odpowiedź, że jest to zbyt mała kwota. Skarbnik zaproponowała, aby z uwagi na 
trudną sytuację finansową, zaopiniować wniosek pozytywnie na kwotę 5 tys. zł.  
Starosta powiedziała, że współpraca układa z Burmistrzem układa się bardzo dobrze. 
Podejmowane są wspólne inicjatywy m.in. utworzenie Powiatowego Centrum Organizacji 
Pozarządowych oraz Powiatowego Centrum Wolontariatu. Jeżeli sytuacja finansowa powiatu 
poprawi się, należy podjąć rozmowy z panem Burmistrzem i przekazać kolejne 5 tys. zł. na 
bibliotekę.  
Wicestarosta dodał, że współpraca w tej kwestii powinna być długoterminowa i co roku 
samorząd miasta powinien otrzymywać dotację na bibliotekę. 
Sekretarz powiedział, że w tej sprawie musi być spisane porozumienie na prowadzenie 
biblioteki powiatowej.   
 
Zarząd jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył wniosek w sprawie przekazania kwoty 5 tys. zł. na  
utworzenie biblioteki powiatowej Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński, K. 
Trzaskalska, K. Wiśniewski. 
 
Wniosek Pana Józefa Blanka – burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego stanowi załącznik      
nr 12. 

 
Dwudziestym dziewi ątym punktem porz ądku obrad było zapoznanie si ę z 

wnioskami zgłoszonymi na wspólnym posiedzeniu komis ji stałych oraz Sesji Rady 
Powiatu w dniu 26.01.2011r. 
Starosta poinformowała, że wszyscy radni otrzymają odpowiedzi na wnioski na piśmie.  
 
Wnioski i odpowiedź stanowią załączniki nr 13 i 14. 
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Pierwszym punktem z rozszerzenia porz ądku obrad było przyj ęcie projektu 

uchwały Rady Powiatu  w sprawie zmiany w Wieloletni ej Prognozie Finansowej Powiatu 
Nowomiejskiego na lata 2011 – 2037. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński, K. Trzaskalska, K. Wiśniewski. 

 
Drugim punktem z rozszerzenia porz ądku obrad było przyj ęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu  w sprawie zmian w bud żecie powiatu na 2011r. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński, W. Jabłoński, K. Trzaskalska, K. Wiśniewski. 
/pani Trzaskalska opuściła posiedzenie/ 

Ostatnim punktem porz ądku były wolne wnioski. 
/na posiedzenie wszedł Dyrektor Szpitala Powiatowego – pan Jan Karwowski/ 
Pan Karwowski poinformował, że rozmawiał wstępnie z panią Starostą i panem Wicestarostą na 
temat rządowego „Planu B – Ratujmy polskie szpitale”. Program polega na tym, że samodzielne 
zakłady opieki zdrowotnej ulegają likwidacji, a ich działalność przejmują spółki. Po likwidacji 
ZOZ samorząd terytorialny może otrzymać środki na spłatę jego zobowiązań. W przypadku SP 
ZOZ w Nowym Mieście Lubawskim chodziłoby o kredyt, który zakład cały czas spłaca. W tej 
chwili do spłaty jest jeszcze ok. 2.800 tys. zł. rozłożone na ok. 26 lat. Program jest przewidziany 
do realizacji w latach 2009 - 2011. W poprzedniej kadencji dyskutowano na ten temat, ale 
ostatecznie nie podjęto działań. W tej chwili jest ostatnia szansa, żeby skorzystać  z programu i 
pozyskać środki na spłatę zadłużenia SP ZOZ. Aby móc przystąpić do złożenia wniosku 
potrzebne jest badanie biegłego księgowego z trzech ostatnich lat działania SP ZOZ. Decyzję o 
przystąpieniu do programu podejmuje rada powiatu. Pierwszym krokiem jest przyjęcie projektu 
uchwały w sprawie likwidacji SP ZOZ. Projekt musi być zaopiniowany przez wszystkie 
samorządy, które znajdują się w obrębie działania SP ZOZ, Wojewodę oraz związki zawodowe 
(takich akurat nie ma w SP ZOZ). Podmioty te mają 30 dni na zaopiniowanie. Po upływie tego 
terminu, może być podjęta uchwała o likwidacji SP ZOZ. Wejdzie ona w życie po upływie trzech 
miesięcy. Potem nastąpi proces likwidacji SP ZOZ. Dopiero po wykreśleniu zakładu z rejestru, 
można będzie uzyskać środki na spłatę zadłużenia. W międzyczasie nastąpi przekazanie 
działalności do spółki, ale w związku z tym, że spółka już istnieje, proces ten jest o wiele 
prostszy. Pytanie zasadnicze – czy wytrzyma to budżet powiatu, ponieważ w momencie 
likwidacji SP ZOZ, całe zadłużenie wchodzi w budżet powiatu.  
Skarbnik powiedziała, że otrzymała materiał na ten temat od pana Wicestarosty. Najpierw musi 
się z nim zapoznać. Ważne jest to, że kredyt SP ZOZ był „rolowany”, więc powstaje pytanie – 
czy można pozyskać środki na jego spłatę. Drugie pytanie – jeżeli powiat weźmie na siebie 
ciężar zobowiązań jaka jest gwarancja zwrotu pieniędzy i kiedy to nastąpi. Skarbnik zapytała 
czy pan Dyrektor zna szpitale, które skorzystały już z programu. 
Pan Karwowski odpowiedział, że w województwie warmińsko – mazurskim nie było takiego 
przypadku. Cały proces likwidacji będzie prowadzić w imieniu Wojewody - Centrum Zdrowia 
Publicznego. Należałoby umówić się na rozmowę z dyrektor CZP panią Genowefą Kmieć – 
Baranowską i zasięgnąć szczegółowej informacji na ten temat. Zdaniem pana Karwowskiego 
należy podjąć starania i spróbować pozyskać te prawie 3 miliony złotych, które obciążają szpital 
i powiat. Podkreślił, że spółka musi co miesiąc płacić ponad 30 tys. zł. czynszu do SP ZOZ, z 
tego trzeba odprowadzić 23% VAT do Urzędu Skarbowego. Środki z czynszu idą na spłatę 
kredytu. Za środki, które należy odprowadzić do Urzędu Skarbowego można kupić sprzęt 
medyczny czy przeprowadzić remonty. Na forum Zarządu winna zapaść decyzja czy należy 
rozpocząć prace przygotowawcze zmierzające do likwidacji SP ZOZ. 
Ustalono, że Zarząd zapozna się z materiałami przedłożonymi przez pana dyrektora.  
/pan Karwowski opuścił posiedzenie/ 
Sekretarz powiedział, że należy najpierw dowiedzieć się czy rząd posiada jeszcze środki na 
realizację programu.  
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Skarbnik powiedziała, aby w sprawę ewentualnej likwidacji SP ZOZ zaangażować również 
merytoryczny wydział czyli Wydział Oświaty, Zdrowia i Polityki Społecznej kierowany przez 
panią Kalisz – Górzkowską. 
Starosta poinformowała, że dyrektor pozytywnie odniósł się do prośby Starostwa o 
przeniesienie poradni chorób płuc z budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3 do szpitala. W ciągu 
miesiąca ma nastąpić przeniesienie. 
Starosta zapytała, czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. Nikt nie zabrał głosu. 

Starosta podziękowała za spotkanie i zamknęła posiedzenie.  
 
  Protokół sporz ądziła:    Przewodnicz ąca Zarządu 
 
    Anna Andrzejczak                                  Ewa Dembek 


